International Federation Of Alawite Organisations IFAO

P. T. WALL FEBRUARY OF ORGANIST ORGANIS

الاتحكاد العالمكي للمنظمات العلوية

info@alawitefederation.org



بيان إدانة Statement of Condemnation



The International Federation of Alawite Organizations (IFAO) strongly condemns the brutal attack targeting unarmed civilians in the village of Sindiyana Barouha, near Talkalakh in western Homs countryside, where armed groups stormed the village, opened fire indiscriminately on civilian homes to terrorize residents, women, and children, and imposed a suffocating siege with a communications blackout, preventing any humanitarian or medical assistance from reaching the area.





The attack involved the **arrest of dozens of civilians, including elderly individuals**, and reports indicate that children were severely beaten causing them to suffer from suffocation and serious injuries, while elderly men were forced to strip naked, humiliated, and beaten with sticks.





What occurred in Sindiyana Barouha constitutes a crime against humanity and a flagrant violation of international humanitarian law, threatening to tear apart the social fabric and escalate sectarian tension, while exposing innocent civilians to the risks of killing, torture, and forced displacement without accountability.





The **IFAO** demands the **immediate cessation of these violations**, the lifting of the siege on the village, urgent access for humanitarian aid and medical teams, the protection of civilians, and the accountability of all those responsible for these crimes in accordance with international law, ensuring the prevention of further cycles of violence and violations against unarmed civilians in Syria.





يدين الاتحاد العالمي للمنظمات العلوية IFAO بأشد العبارات الاعتداء الدموي الذي استهدف المدنيين العزل في قرية سنديانة باروحة قرب مدينة تلكلخ في ريف حمص الغربي، حيث قامت مجموعات مسلحة باقتحام القرية وإطلاق النار بشكل عشوائي على منازل المدنيين بهدف ترهيب السكان، وترويع النساء والأطفال، وفرض حصار خانق على القرية مع قطع الاتصالات ومنع وصول أي مساعدات إنسانية أو طبية.





تخلل الهجوم اعتقال عشرات المدنيين، بينهم كبار في السن، وتعرض الأطفال للضرب المبرح مما أدى إلى إصابتهم بحالات اختناق وجروح خطيرة، بينما أجبر كبار السن على خلع ملابسهم تحت الإهانة والضرب.



إن ما جرى في سنديانة باروحة يمثل جريمة ضد الإنسانية وانتهاكًا صارخًا للقانون الدولي الإنساني، ويهدد بتمزيق النسيج الاجتماعي وزيادة حالة الانقسام والاحتقان الطائفي، ويعرض حياة المدنيين الأبرياء لمخاطر القتل والتعذيب والتهجير دون أي رادع.





يطالب الاتحاد العالمي للمنظمات العلوية (FAO) بوقف هذه الانتهاكات فورًا، ورفع الحصار عن القرية، والسماح بوصول المساعدات الإنسانية والفرق الطبية بشكل عاجل، وتأمين حماية المدنيين، والعمل على محاسبة جميع المسؤولين عن هذه الجرائم وفق القانون الدولي، بما يضمن وقف دائرة العنف والانتهاكات بحق المدنيين العزل في سوريا.





28/6/2025







